

070

Niagara West

Population: 90,840

Consisting of that part of the Regional Municipality of Niagara comprised of:

- (a) the towns of Grimsby, Lincoln and Pelham;
- (b) the townships of West Lincoln and Wainfleet; and
- (c) that part of the City of St. Catharines lying westerly of a line described as follows: commencing at the intersection of the northerly limit of said city with the prolongement of Courtleigh Road; thence southerly along said prolongement, Courtleigh Road, and Third Louth Street to Queen Elizabeth Way; thence easterly along Queen Elizabeth Way to Highway No. 406; thence generally southerly along said highway to First Louth Street; thence southerly along said street to the southerly limit of said city.

070

Niagara-Ouest

Population : 90 840

Comprend la partie de la municipalité régionale de Niagara constituée :

- (a) des villes de Grimsby, Lincoln et de Pelham;
- (b) des cantons de West Lincoln et de Wainfleet; et
- (c) de la partie de la ville de St. Catharines située à l'ouest d'une ligne décrite comme suit : commençant à l'intersection de la limite nord de ladite ville et du prolongement du chemin Courtleigh; de là vers le sud suivant ledit prolongement, le chemin Courtleigh et la 3^e rue Louth jusqu'à l'autoroute Queen Elizabeth; de là vers l'est suivant ladite autoroute jusqu'à l'autoroute n^o 406; de là généralement vers le sud suivant ladite autoroute jusqu'à la 1^{re} rue Louth; de là vers le sud suivant ladite rue jusqu'à la limite sud de ladite ville.